

UJ-möte 20221122

Annika, Mikael, Karl, Åsa och Christer

Inför Novemberkonferensen: diskussion och bollande av idéer kring upplägg och program kring samarbete på klubb/zon/distriktsnivå. Vad har hänt i klubbarna sedan förra årets Novemberkonferens? Vilka deltar i Smofs aktiviteter och vad önskas ute i klubbarna?

Två "nyheter för året" som kom upp på Region 1 mötet var 1) önskemål om möjlighet till parallellsträckor på SSM, Småland positiva och har framfört det till årets arrangör, återstår att se om det går att lösa 2) Fri anmälan till Regionlägret, rimmor med RFs strategi och vi behöver behålla alla orienterare vi kan i pandemins efterdyningar. Iom fri anmälan skippar vi kravet på sängboende. En ytterligare nyhet inför 2023 är att vi inte ska ha prischeckar i HD12 i Pölder Cup, utan alla som deltagit i minst 3 deltävlingar ska få medalj, detta förutom de 10 främst placerade som erhåller pokal. Detta skulle ha genomförts till 2022, men vi missade det.

Inför årlig rekrytering av lägerledare: vi behöver ledare till USM-läger, Västerviksläger samt Regionläger. De två sistnämnda är bestämda i tid, men USM-lägret bör hamna så sent som möjligt för att det ska vara relevant... vi får spika datum efter hur vi får ledare. Kan behövas fler ledare än vanligt på Regionslägret iom att anmälan "släpps fri" på försök 2023.

Tre klubbar har ansökt om att få anordna vinterläger, alla samma helg och med helt jämförbara upplägg. Efter diskussion föll valet på Växjö OK eftersom vi ser det geografiska läget som fördelaktigt för att deltagare från hela distriktet ska kunna ta sig dit med "överkomlig reslängd"